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Hei. 
Jeg er imot bygging av Lloyds Marked slik det foreligger i forslag fra Tronrud Eiendom og Snøhetta. 
Foreslått utbygging vil føre til mindre lys, fokus vekk fra foss og gamle bygg og den vil neppe føre til mere 
liv i sentrum av Hønefoss. 
Fortetting (og gjerne høybygg) bør foregå på den gamle meieritomta oppe ved jernbanen (vestre bydel). 
Dessuten er det allerede mange tomme lokaler i Tronrud sine eiendommer i byen. Dette sier vel at de ikke 
er veldig opptatt i å følge lovnader om næringslokaler i lokalene på bakkeplan. Enklere å la det stå tomt. 
  
Som et apropos: Når Brutorget fikk tillatelse til bygging så var det samme lovnader om både butikker og 
mere liv i sentrum. Det motsatte har skjedd. Området er i dag så å si forlatt hele døgnet. 
  
Det er nå viktig at politikerne tar innover seg at det som blir vedtatt nå ikke er reversibelt. 
Jeg ønsker at kommunen tar tak i de planen som ble presentert av Erik Karlsen, Jan Solgård og andre. 
  
  
Med hilsen 
  
KJELL KARLSRUD 
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